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Bedankt voor het doorgeven van jullie verzoek om hoog op de prioriteitenlijst te komen ten aanzien van de vaccinatie van jullie
medewerkers. Het zal jullie niet ontgaan zijn dat jullie niet de enige groep zijn die een dergelijk verzoek indienen en dat op dit

moment de (politieke en maatschappelijke) discussie waar de vaccins het hardste nodig zijn doorloopt.

Bijgaande brief (met bijlagen) is vandaag (4 januari jl.) verstuurd. Daarin is te lezen dat als het om zorgmedewerkers gaat de

eerste groep ‘zorgmedewerkers voor kwetsbaren’ gehandhaafd blijft. Vervolgens kiest het kabinet er voor om zo spoedig
mogelijk in januari te starten met de vaccinatie van de zorgmedewerkers die essentieel zijn voor het bemensen van de COVID-

bedden (klinisch en IC), de spoedeisende hulp en de ambulances voor de COVID-zorg. Ook de vaccinerende huisartsen en

andere zorgverleners die vaccineren krijgen voorrang. Vervolgens wordt gericht op de zorgmedewerkers in de intramurale GGZ

en naar verwachting in april kan dan gestart worden met de vaccinatie van de overige zorgmedewerkers. Hierbij staat vermeld:

“Voorzalsnog zal ik alle overige zorgmedewerkers als één groep beschouwen.”.

Omdat jullie niet vallen onder de ‘verzekerde zorg’ of de ‘'medisch-specialistische zorg” heb ik jullie signaal wel nog doorgegeven
aan de collega’s die zich bezig houden met de berekeningen van de doelgroepen. Ik heb daarbij aangegeven dat we het met

jullie eens zijn dat het bij jullie gaat om noodzakelijk zorg die niet uitgesteld kan worden. Als ik de huidige prioritering goed
begrijp betekent dat dat jullie onder de ‘overige zorgmedewerkers’ zullen vallen.

Mochten we meer horen dan zullen we dat met jullie delen.

Met vriendelijke groet,
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